

輔導暨社工科 108 年度 12 月份參訪看板

The Bulletin Board of the Visiting Activity in December,

2019

1. 國立臺灣大學心理學系參訪

The Visiting of the National Taiwan University

12月6日下午，國立臺灣大學心理學系賴文崧教授等師生一行共28人入所參訪，由所長帶領，實地了解本所毒品矯正與技能訓練相關業務。

In the afternoon of Dec. 6, Professor Wen-Song Lai and 27 students from National Taiwan University visited the center. The superintendent led the guests look around and briefed them the drug abuse treatment and skill training programs.

相關照片



相關照片





2. 國立臺北大學犯罪學研究所參訪

The Visiting of The Graduate School of Criminology, National Taipei University

12月10日下午，國立臺北大學犯罪學研究所黃蘭嫻副教授等師生一行共18人入所參訪，由所長帶領，實地了解本所毒品矯正與技能訓練相關業務。

In the afternoon of Dec. 10, Deputy Professor Lan-Ying Huang and 17 students from National Taipei University visited the center. The superintendent led the guests look around and briefed them the drug abuse treatment and skill training programs.

相關照片

相關照片



3. 立法院司法及法制委員會、促進轉型正義委員會參訪 The Inspection of the Judiciary and Organic Laws and Statutes Committee, Legislative Yuan and the Transitional Justice Commission

12月16日上午，立法院司法及法制委員會、促進轉型正義委員會尤委員美女等一行共29人，由法務部楊主任秘書秀蘭、矯正署黃署長俊棠陪同，進入本所考察，並由所長帶領，實地了解本所忠、孝舍硬體保存情形。

In the morning of Dec. 16, Legislator Mei-Nu You and the members from the Judiciary and Organic Laws and Statutes Committee, the Legislative Yuan and the Transitional Justice Commission

inspected the center, accompanied by Mei-Lan Yang, the chief secretary and Jun-Tang Huang, the director of the Agency of Corrections, Ministry of Justice. The superintendent led the commissioners look the Zhong and Xiao Wards around to see how the buildings and facilities are protected.

相關照片



相關照片

